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VPRAgANJE OZIROMA POBUDA SVETNICE-KA MESTNE OB6INE MARIBOR TER
ODGOVOR ORGAN A MESTNE UPRAVE

Vpraganie/DObUda (izDOlni slu2ba za delovanie MS
19. SEJA MS MOMZao. it. seie MS

Datum seie MS 28. 1. 2021
ZaD. it. VDma o
Svetnik-ca -20

Vsebina vpraganja/pobude:

Ce je vizija vodstva Mestne ob6ine Maribor glede infrastrukturnega razvoja starega mestnega jedra
dokaj jasna in ambiciozna, je na drugi strani videti, da iz vizije o tem, katere vsebine bodo krasile
center nagega mesta, veje velika praznina.
Skoraj na tedenski bazi lahko spremljamo v medijih in na terenu, kako Mestna obeina Maribor iz
svojih prostorov izseljuje ustvarjatke in ustvarjalce, ki so nekaj Iet z lastnimi vlo2ki in energijo skrbeli,
da ti prostori ne bi samevali in dokon6no propadli, da center mesta ne bi dokon6no zamrl
nevladnim organizacijam, ki izvajajo programe v javnem interesu brez pojasnil uvaja trine
najemnine, hkrati pa dobivamo informacije, da ob vsem tem poteka tudi neprimerna komunikacija
»s pozicije mod« s strani vodstva pristojnega urada.
V Listi kolesarjev in pegcev, kjer nas ve6ina 61anic in elanov prihaja iz civilne dru2be, nam je ob
spremljanju tovrstnih novic nelagodno in smo zelo zaskrbljeni!
Kakgna je torej programska ali vsebinska vizija starega mestnega jedra? Kakgna je politika
upravljanja z obeinskimi prostori, kakgne so smernice in kriteriji pri uvajanju tr2nih najemnin? Je
ponujena cena res glavni in edini kriterij? Bomo pozabili na koncept kreativnega mesta?

Odaovor (izDOlni organ, ki DriDravlia odqovor
t. zadeve na oMtT01003-16/20n
ristoinem za odgovor*

Organ, ki je pripravil
odqovor
Odgovor podal 2upan Saga Arsenovi6:

Datum priprave
odqovora
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Hvala. Tu moram odgovoriti, ker si vsi prizadevamo, da bi nage mesto imeli v prvi vrsti spet radi
in se ne bi iz mesta izseljevali in bi radi nagovarjali to in prihodnjo generacijo, da se mesto razvija.
V vseh mestih, ki se razvijajo, se podobne, zelo pomembne in mesto-tvorne dejavnosti, selijo iz
tistih delov mesta, ki so malo manj aktivni ali degradirani. Sedaj smo imeli zelo degradirano
Korogko ulico, za katero si 2elimo, da postane, srce mesta. Ve6ina teh lokalov (kot veste sem
zelo blizu), je bila veeino Casa zaklenjena in je bil vstop par krat na leto omogoeen. Mislim, da ni
namen o2ivljanje mestnega jedra na tak na6in. Tako da si 2elim vlagati ge v druge dele mesta,
kar si vsi 2elimo. Za svoje nepremi6nine, ki jih moramo vzdr2evati, moramo dobiti vsaj tolikgno
najemnino, da bomo lahko te prostore vsaj vzdr2evali, ob eemer, da so to vzdr2evanja zelo
potrebne hige. Moramo pa najti prostore za takgne dejavnosti in jih je tudi na sre60 v mestu
dovolj in erIe take bomo razvili, to pa ge ne morem tako hitro povedati.



. * - Elektronsko po§to z vpraganjem/pobudo, ki jo prejmete iz Slu2be za delovanje mestnega sveta shranite v zadevi, pod
katero vodite vsebino, na katero se nanaga vpraganje/pobuda.

Odgovor vrnite Slu2bi za delovanje mestnega sveta do petka, 12. 2. 2021, v fizieni obliki.

Odgovor pripravil-a:

Podpis vodje organa, ki pripravlja odgovor:

Priloga: a,Vb,L


